



## **S5 TOEIC TEST**

Dear Parents,

In order to let students have an objective reference of their English standard, we are arranging all S5 students to sit for an internationally recognized English proficiency test called “Test of English for International Communication (TOEIC)”.

Details of the test are given below:

Date:	13 May 2024 (Monday)
Time:	8:20 am – 11:30 am
Venue:	School Hall
Fee:	<ul style="list-style-type: none"><li>● Paid</li><li>● \$175 (List price: \$800. Covered by Sponsorship Programme 2021 and school subsidy)</li><li>● Students will obtain the official TOEIC score report and a certificate showing their English proficiency.</li></ul>

Sample papers can be previewed and downloaded from **TOEIC’s official website:**

[toEIC.com.hk/index.php/index/showarticle/itpabout/en](http://toEIC.com.hk/index.php/index/showarticle/itpabout/en).

The conversion table of TOEIC and projected HKDSE results is also listed below for your reference.

TOEIC	HKDSE English Language
0 to 120	U
121 to 330	1
331 to 550	2
551 to 750	3
751 to 910	4
911 to 950	5
951 to 980	5*
981 to 990	5**

For any enquiries, please contact Mr Cheng Ka Hing or Mr Chu Kwong Yiu on 2527-2427. Thank you for your attention.

Yours faithfully,

---

Ms Fu Wai Lee  
Head of Board of  
Academic Studies



## 中五級多益考試

各位家長：

為讓同學對自己的英語水平有更客觀的了解，所有中五學生將參加『多益考試』。『多益考試』是一個國際認可的英語能力測試。

詳情如下：

日期:	2024年5月13日(星期一)
時間:	上午8時20分至11時30分
地點:	禮堂
費用:	<ul style="list-style-type: none"><li>● 已支付</li><li>● \$175 (考試標準費用為\$800。餘額由 Sponsorship Programme 2021 和本校提供津貼。)</li><li>● 學生完成考試後，將獲發『多益考試』成績單及證書一張。</li></ul>

同學可於多益的官方網站預覽和下載模擬試題，網址為：

[toEIC.com.hk/index.php/index/showarticle/itpabout/en](http://toEIC.com.hk/index.php/index/showarticle/itpabout/en)

『多益考試』成績與香港中學文憑試英國語文總分的參考對照表如下：

多益	香港中學文憑試英國語文
0 to 120	U
121 to 330	1
331 to 550	2
551 to 750	3
751 to 910	4
911 to 950	5
951 to 980	5*
981 to 990	5**

如對是次活動有任何查詢，請致電本校2527-2427與鄭家興老師或朱廣堯老師聯絡。

---

學務組主任  
傅慧莉老師啟